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Mahmut

baş kan lı ğı mı za 
yaptık. İlçe başka-
nımız Sayın Yusuf 
Geldi bey nezdinde 
ilçe kadın ve genç-
lik kolları başkanla-
rımız ile yönetim ku-
rulu arkadaşlarımı-
za bizlere göster-
miş oldukları ilgi ve 
alakalarından dola-
yı teşekkür eder 
tüm teşkilat men-
suplarımıza ve ilçe-
miz dereli halkına 
sevgi ve saygıları-
mı sunarım” dedi. 
(Hakan Akbaş)

Eski AK Parti 
Dereli İlçe başkan-
larından Osman 
Kahraman Dereli 
Belediye Başkanlı-
ğı için aday adaylı-
ğını yaptı. AK Parti 
Dereli İlçe Başkan-
lığında gerçekleş-
tirdiği aday adaylı-
ğı başvurusundan 
sonra Kahraman 
şu ifadelere yer 
verdi: “2024 yerel 
seçimlerinde De-
reli Belediye Baş-
kanı aday adaylık 
müracaatımızı ilçe 

Ali Talıç, 31 Mart 2024 Yerel Se-
çimlerinde Milliyetçi Hareket Parti-
si Dereli Belediye Başkanlığı aday 
adaylığı başvurusunu yaptı. Talıç 
açıklamasında “Bilge Liderimiz, 
Genel Başkanımız Sn. Dr. Devlet 
Bahçeli Beyefendi’nin Müsadeleri 
ile Milliyetçi Hareket Partisi Yerel 
Yönetimlerden Sorumlu Genel 
Başkan Yardımcısı Sn. Sadir Dur-
maz Beyefendiye takdim ettik. “

“2024 Yerel Seçimlerine gider-
ken Bilge Liderimiz, Genel Başka-
nımız Sn. Dr. Devlet Bahçeli Beye-
fendi’nin emrinde “Diyar Diyar Ana-
dolu” diyerek yollara çıkıyoruz. 
Yeni Yüzyıl, Lider Türkiye, Üretken 
Belediye sloganıyla Bismillah di-
yoruz“ dedi. (Pınar Okumuş)

AK Parti Giresun Millet-
veki li KİT Komisyonu 
Üyesi Ali Temür yaptığı 
açık la ma da; Gi resun’ 
umuzda Haziran ve Tem-
muz aylarında meydana 
gelen yoğun yağışlar se-
bebi ile Giresun Merkez 
başta olmak üzere, Pira-

ziz, Keşap ve Yağlıdere il-
çelerimizde maalesef sel 
felaketi yaşadık. Bu fela-
ketten kaynaklı ilimizin bir-
çok yerinde maddi hasar-
lar meydana geldi. Devleti-
miz anında tüm imkanla-

rıyla afetten meydana 
gelen hasarı gidermek için 
çalışmalara başlamış, ha-
yatı normalleştirme süreç-
lerini hızlandırmıştır. Fela-
ketin ardından Sayın Cum-
hurbaşkanımız Recep Tay-

yip Erdoğan’ın talimatla-
rıyla ve İçişleri Bakanı-
mız Ali Yerlikaya ile yaptı-
ğımız görüşmeler netice-
sinde Giresun’a yaraları-
mızı sarmak adına 400 
milyon TL’lik ek ödenek 
çıkarıldı. Şehrimizdeki 
eksikliklerin giderilmesi 
ve afetin izlerinin tama-
men silinmesi için başla-
tılan çalışmaları sürekli 
yakından takip ettik. Fe-
laketin hasarlarını gider-
mek için yaptığımız gö-
rüşmeler neticesinde ilk 
aşamada 100 Milyon öde-
nek aktarılmış, Özel İda-
remiz tarafından gerekli 
ihaleler yapılarak yarala-
rın bir kısmı sarılmıştı. 
İçişleri Bakanımız Ali Yer-
likaya ve Afad Başkanı-
mız Okay Memiş ile yap-
tığımız görüşmeler neti-
cesinde 230 Milyon liralık 
ikinci dilim ödeneğin sö-
zünü aldık. Afet noktala-
rındaki sıkıntıların gide-
rilmesi için Özel İdaremiz 
yakın zamanda ihale ya-
pacak, hasar gören tüm 
yerlerle onarımlar ve ye-
nileme çalışmaları hızla 
başlayacak, bizde yakın-
dan takipçisi olacağız. 
Sel Felaketinin yaralarını 
sarmak adına İlimize des-
teğini hiçbir zaman esir-
gemeyen başta Sayın 
Cum hur baş ka nı mız 
Recep Tayyip Erdoğan 
olmak üzere, Afad Baş-
kanımız Okay Memiş’e 
ve Giresun Valimiz Meh-
met Fatih Serdengeçti’ye 
ve Özel İdare çalışanları-
mızın hepsine Giresunlu 
hemşehrilerim adına bir 
kez daha teşekkür ediyo-
rum” ifadelerini kullandı. 

(Sabri Yücel)

230 milyon afet ödeneği

Osman Kahraman,
müracaatını yaptı

MHP'de Talıç
aday adayı

Dereli ilçesi şehir mer-
kezinde, 75. Yüz yıl cad-
desi üzerinden geçen 
transit karayolunda yaya 
çizgisi, ışıklı ikaz lambası 
ve hız sınırı 50 km. yazan 
trafik levhası bulunmasına 
rağmen, araçların en az 
80 - 100 km. hız yaptığı 
ifade edildi.

Yaya geçidinin bulun-
duğu yolun tepe noktası 
araç ve yayalar için kör 
nokta oluşturduğu ve 
buna rağmen araçların bu 
yolun tepe noktasından 
aşağı aşırı hız yaparak sal-
lama gittikleri belirtiliyor.

Duyarlı esnaf ve vatan-
daşlar tarafından, yolun 
kemer köprü ile cami ara-
sindaki bölümüne yakın 
bir noktasında, gidiş geliş 
olmak üzere iki yönde, ka-
uçuk yada farklı bir trafik 
yol kasis tümsek araç dur-

durucu - hız azaltıcı yapıl-
ması isteniyor.

Aynı zamanda kemer 
köprü, şehir içi, şehir dışı 
ve cami bağlantısını sağ-
layan karayolu üzerindeki 
yayalara ayrılmış çok dar 
ve köprüye yakın bölü-

münde kaldırımı dahi ya-
pılmamış (olmayan yaya 
yolu) üzerinden gündüz 
geçe insanların geçtiği 
bu noktada başta yayalar 
için can ve mal güvenliği 
olmadığı ifade edildi. (Ha-
ber- Foto: Cihan Yavuz)

BU KARAYOLUNA HIZ KESİCİ YAPILMALI!
Dereli ilçesine bağlı 

Tamdere Köyü'nde, İkisu 
Mahallesi'nde yaşayan 
sakinler, köylerinin en 
eski nahiyesi olan Tam-
dere'de 10 yıldır devam 
eden bir sorunla karşı kar-
şıya. Mahalle sakinleri, 
içerisine 1500 m2 parke 
taşı döşenemeyen yollar 
nedeniyle yaşadıkları 
olumsuzluklara dikkat çe-
kiyor.

Hava du ru mu nun 
açık olduğu günlerde toz-
dan, yağmurlu günlerde 

lere ileten mahalle sakinle-
ri, henüz olumlu bir yanıt 
alamamış durumda.

(Pınar Okumuş

ise çamurdan dolayı yürü-
menin zorlaştığı belirtilen 
mahalle yolları, üç köyün 
birleştiği ve ortak kullanılan 
bir alan olması nedeniyle 
birçok kişiyi etkiliyor. Ma-
hallenin içinde bulunan 
fırın, kahvehane, bakkal ve 
lokanta gibi ortak kullanım 
alanlarının da bu durum-
dan olumsuz etkilendiği 
ifade ediliyor.

Ma hal le sa kin le r i ,  
akşam saatlerinde sokak 
lambası olmaması nede-
niyle dışarı çıkamadıklarını 

ve telefonlarında çekim so-
runu yaşadıklarını belirti-
yor. Bu sorunları defalarca 
Özel İdare ve diğer yetkili-

Çözüm bekliyor
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Milliyetçi Hareket Partisi 
Giresun Milletvekili Ertuğrul 
Gazi Konal, Ordu-Giresun 
ortak bir katı-atık tesisi ku-
rulması gerektiğini söyledi.

Milletvekili Konal, Plan 
Bütçe Komisyonu Çevre Şe-
hircilik ve İklim Bakanlığı gö-
rüş me le ri ne ka tı la rak 
Bakan Mehmet Özhase-
ki’ye Giresun’un genel 
problemi olan Çavuşlu bel-

desindeki çöp tesisinden kay-
naklı sorunları belirtti.

Konal, “ Karadeniz'in yeşili ve 
mavisiyle en güzel illerinden biri 
olan Giresun'umuzun yıllardan 
beri gelen sorunu çöp tesisidir. 
Diğer vekil arkadaşlarımızın da 
söylediği üzere birçok ilimizde 
problem olan çöp tesisinin en 
acısı bizce Giresun'dadır” ifade-
lerini kullandı.

MHP Milletvekili Konal konuş-

yakma tesisinde rehabilite edilmesi 
bölge halkımız tarafından beklen-
mektedir. En azından daha teknolo-

masında şunları aktardı:
“Önceki yıllarda Giresun 

merkezde maalesef denize 
dökülen şehrin çöpü ulusal 
gündeme gelmiş ve Bakanlı-
ğımızın uğraşlarıyla Görele, 
Çavuşlu beldemizde bir çöp 
alanı tespit edilmiştir. İlgili yö-
netmeliğe göre bir çöp tesisi-
nin en yakın yerleşim yerine 
mesafesi 250 metre olmalıdır. 
Karadeniz'in coğrafi yapısı iti-
barıyla bunu sağlayan nadir 
yerlerden biri olan Çavuşlu 
çöp alanı ne yazık ki yerleşim 
yerine 252 metre mesafede-
dir. Yani 2 metre mesafeyle 
uygun rapora alınan Çavuşlu 
çöp tesisi, hangi siyasi parti 
olursa olsun tüm belediyeleri-
mizin problemi hâline gelmiş-
tir.

Her yıl aralıklarla mahke-
meler, eylemler, protestolar 
vatandaşlarımızla belediye 
başkanlarımızın ve bürokra-
simiz arasında problemler ya-
ratmaktadır. Çavuşlu ilçemi-
zin tümünü kışın rüzgârın, 
yazın güneşin etkisiyle ma-
alesef nahoş çöp kokusu sar-
maktadır. İçme sularımız 
çevre şehircilik müdürlüğü-
müzce tahlil edilerek ne kadar 
içilebilir dense de psikolojik 
olarak vatandaşlarımız tara-
fından kullanılamamaktadır. 
Dahası ekmeğiyle meşhur 
olan Çavuşlu ekmeği artık tü-
ketilmemekte, fırınlarımız ka-
patılmaktadır.

Çözüm noktası aynı kade-
ri yaşadığımız komşu şehri-
miz Ordu'yla Ordu-Giresun 
ortak çöp yakma tesisi kurul-
ması için alan tespiti ve çöpün 

jik bir tesisle Giresun'un düğümlen-
miş sorunu olan bu ana sorunun çö-
zülmesini sizin döneminizde bekle-

diğimizi belirtmek isterim” şek-
linde ifadeler kullandı. 

(Pınar Okumuş)

Giresun’da “11 Kasım Milli 
Ağaçlandırma Günü”nde 35 
nokta ve 236 hektar alanda 185 
bin 275 fidan toprakla buluştu. 
Gelecek nesillerin çevre bilin-
ciyle yetişmesi ve daha yeşil bir 
Türkiye için Cumhurbaşkanı 
Recep Tayyip Erdoğan himaye-
lerinde, 81 İlde eş zamanlı ola-
rak gerçekleştirilen “11 Kasım 
Milli Ağaçlandırma Günü” fidan 
dikim etkinliği bu yıl “Geleceğe 
Nefes Cumhuriyete Nefes” te-
masıyla ve “100.Yıl Cumhuriyet 
Ormanları Kuruyoruz” motto-
suyla Tirebolu ilçesi 100. Yıl 
Orman Parkı’nda gerçekleştiril-
di. Öğrencilerle fidan diken Vali 
Mehmet Fatih Serdengeçti, 
“Toprağa emanet edilen her 
fidan, aydınlık geleceğimize bı-
raktığımız en kıymetli miras; 
mahalleye, yaylaya, şehre ve 
topluma hediye edilen önemli 
bir değerdir. Giresun'umuzda 
35 nokta ve 236 hektar alanda 
toplam 185 bin 275 fidanı top-
rakla buluşturarak geleceğe 
nefes oluyoruz” ifadelerini kul-
landı.

‘Yeşil Vatan’ın ağaç gibi 
köklü, orman gibi güçlü olduğu-
nu belirten Vali Mehmet Fatih 
Serdengeçti, “Geçmiş yıllarda 
farklı temalar altında gerçekleş-
tirdiğimiz Milli Ağaçlandırma 
Günü'nün bu yıl ki teması ‘Ge-
leceğe Nefes, Cumhuriyete 
Nefes’ olarak belirlendi. Bu 
tema, gelecek nesillere karşı so-
rumluluğumuzu hatırlama ve 
hatırlatma amacını taşımakta-
dır. Bugün, sadece fidan dik-

mekle kalmayacak, aynı zamanda 
çevreye olan sorumluluğumuzu bir 
adım daha ileri taşıyarak, Cumhu-
riyetimize nefes olacağız” şeklinde 
konuştu.

“HER BİR FİDANI
KORUYACAĞIZ”

Vali Serdengeçti, “Bu anlamlı 
gün vesilesiyle, çocuklarımıza 
temiz bir çevre bırakma sorumlulu-
ğumuzun bilincindeyiz. Her bir di-
kilen fidan, bizim geleceğe olan ka-
rarlılığımızı simgeliyor. Bu vesiley-
le, birlikte geçirdiğimiz bu güzel 
günün ardında bıraktığımız yeşil iz-
leri, Cumhuriyetimize ve gelecek 
nesillere gurur ve sevinçle anlatma 
fırsatını bulacağımıza inanıyorum. 
Ağaç dikerek, orman sayısını artı-
rarak görevimizi yerine getirdiğimi-
zi söylemek yeterli değildir. Or-
manlar, içinde barındırdığı canlı-
larla birlikte ortak hayat alanları-
mızdır ve bu alanlara karşı sorum-
luluklarımızın farkında olmalıyız. 

Diktiğimiz her fidanı, oluşturduğu-
muz her ormanı koruyacak ve kol-
layacak, sadece ağaçlandırma 
değil, aynı zamanda sürdürülebi-
lir bir orman yönetimi anlayışını 
benimseyeceğiz” dedi.

228 FİDAN TOPRAKLA
BULUŞACAK

Vali Serdengeçti, etkinliğin ger-
çekleştirilmiş olduğu bölgeye dik-
kat çekerek “Harşit Vadisi, Kara-
deniz'in Çanakkalesi olarak nite-
lendirilen ve 1. Dünya Savaşı sı-
rasında Rus işgaline karşı verilen 
efsanevi savunma ve direniş hi-
kâyesinin ana üssüdür. Burada 
18 ay boyunca verilen çetin mü-
cadeleler sonucu yüzlerce şehidi-
mizden ismi bilinen 118 şehidimiz 
ve Cumhuriyetimizin 100.yılına 
özel olarak dikilecek 100 fidan 
olmak üzere toplam 218 fidan top-
rakla buluşacak” şeklinde konuş-
tu. 

(Giresun Valiliği)

+90 532 062 89 28

KURUMSAL KİMLİK
KARTVİZİT
KATALOG
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TABELA İMALATI

TOTEM
PROMOSYON ÜRÜNLERİ

Konal'dan ortak çöp tesisi önerisi!

'Yeşil Vatan' ağaç gibi köklü,
orman gibi güçlüyüz

GZO Başkanı Nurittin Karan, ÇKS
Mağduriyetinin Giderilmesini İstedi 

Giresun Ziraat Odası (GZO) 
Başkanı Nurittin Karan, çalışan 
emekliler ile Çiftçi Kayıt Siste-
mi’ne (ÇKS) kayıtlı emekli çiftçiler 
hariç emeklilere bir defaya mah-
sus verilecek olan 5 bin lira ikrami-
yenin hesaplara yatırılmaya baş-
lanıldığını belirterek, çalışan 
emekliler gibi çiftçi emeklilerinde 
bu ikramiyeden kapsam dışı bıra-
kılmasının yanlış bir karar olduğu-

nu söyledi.
Türkiye’de emeklilerin yüzde 

75’nin Giresun’da ise yüzde 80’nin 
emekli çiftçi olduğunu belirten 
Karan, emekli çiftçilerin tam mana-
sıyla büyük şok içerisinde olduğunu 
belirtti.

GZO Başkanı Karan; 2-3 dönüm 
fındık bahçesinden dönüm başına 
170 lira destek alabilmek, geçimini 
idame etmek ve ailesinin ihtiyacını 

karşılayabilmek için 5-10 kovan 
arısı ile arıcılık yapan ve küçük 
ölçekli kıyı balıkçılığı yapan 
emekli insanların bir defaya mah-
sus Cumhuriyetin 100. Yıldönü-
münde verilen 5 bin lira ikrami-
yeden muaf tutulmasına bir 
anlam ve mana erdiremedikleri-
ni aktararak, emekli fındık üreti-
cileri olmak üzere bölge çiftçisi-
nin bu duruma tepkili olduğunu 
vurguladı.

Karan, başta Cumhurbaşka-
nı Recep Tayyip Erdoğan olmak 
üzere iktidar yetkililerin bu yanlış 
ve ayrımcı tutumdan geri dön-
mesini beklediklerini belirterek, 
“Emekli çiftçilerimiz 5 bin lira ik-
ramiyeden mahrum edilmemeli-
dir. Tarım ve gıdanın gittikçe st-
ratejik önemini artırdığı günü-
müzde ve gelecekte çiftçilerimi-
zin üretimden vazgeçmemesi 
için gelirinin artırılması ve des-
teklenmesi gerekiyor. Bu amaç-
la emekli olmasına rağmen üre-
timle ülkemize katkı sağlayan 
çiftçilerimizin beklentileri karşı-
lanmalıdır. 7464 sayılı Kanunla 
çalışmayan emeklilere verilecek 
5 bin liralık ödeme, çoğu çiftçimi-
zin aldığı destekten fazladır. 
Emekli çiftçilerimiz başta olmak 
üzere tüm çalışan emeklilere 5 
bin lira ödeme yapılmalıdır” ifa-
delerini kullandı. 

(Pınar Okumuş)
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Ucim Giresun Temsil-
ciliği olarak özel çocuk-
larda beslenme alışkanlı-
ğı eğitimi gerçekleştirildi.

Yapılan açıklamada: 
’Çocuklarda aşırı veya ye-
tersiz beslenme, özetle 
dengesiz beslenme, ye-
tişkin hayatlarında önüne 
geçemeyecekleri hasta-
lıklara kapı aralamaktır.

Beslenme, anne kar-
nından başlayarak insan 
sağlığının korumasında 
ve iyileştirilmesinde en 
önemli faktörlerden biri-
dir.

Sağlıklı, yeterli ve den-
geli beslenme herkes 
için, özellikle de çocuklar 
için gereklidir; çünkü bu 
dönemde kazanılacak 
beslenme alışkanlıkları 
yaşam boyu sürdürül-
mektedir.

Özellikle hızlı büyüme 

sel et men ler, sos yo-
ekonomik durum kültür ve 
gelenekler gibi çeşitli et-
menlerin etkisi altındadır.

Büyüme ve gelişme; 

ve gelişme süreci olan be-
beklik, çocukluk dönemin-
de kazanılan doğru beslen-
me alışkanlıkları bireylerin 
yeterli, dengeli ve sağlıklı 

beslenme, genetik yapı, 
cinsiyet, çevresel etmen-
ler,  sos yo-eko no mik 
durum kültür ve gelenekler 
gibi çeşitli etmenlerin etkisi 
altındadır.

Kalıtsal özellikleri ve 
çevresel etmenleri kontrol 
etmemiz, her zaman müm-
kün olmasa da bilinçli bir 
beslenme ile daha sağlıklı, 
mutlu, verimli ve uzun bir 
yaşama; çocukluktan baş-
layan doğru beslenme 
alışkanlıkları kazanarak, 
adımımızı atabiliriz.’’

Eğitimde Giresun Ucim 
Önleme Ofisi sorumlusu 
Gamze Emecen, Ucim İl 
sorumlusu Avukat Karde-
len Durmuş, Ucim Bilim Ku-
rulu Başkanı aynı zaman-
da Giresun üniversitesi Öğ-
retim üyesi Şule Aksakal 
ve konuklar hazır bulundu. 

(Haber Merkezi)

beslenmelerinin sağlan-
ması açısından da önem 
kazanmaktadır. Büyüme 
ve gelişme; beslenme, ge-
netik yapı, cinsiyet, çevre-

Giresun Eğitim ve Araştırma Hastanesi endoskopi ünitesi geçtiğimiz Ekim 
ayında büyük bir çaba ve özveri örneği göstererek toplam 939 endoskopik işlem 
gerçekleştirdi.

İşlemler arasında mukozal rezeksiyon, kanamaya acil müdahale (argon plaz-
ma koagülasyon, skleroterapi, klip uygulamaları), polipektomi, özofagus darlıkla-
rında buji ve balon dilatasyonu, kolon ve özofagus darlıklarında stent implantasyo-
nu, özofagus varislerine band ligasyonu, fundus varislerine sklerozan madde en-
jeksiyonu, yabancı cisim çıkarılması, mideye beslenme tüpü yerleştirilmesi, mide 
balonu yerleştirilmesi gibi ileri düzey endoskopik girişimler bulunmakta.

Hastane Başhekimi Doç. Dr. Fazıl Kulaklı, Gastroenteroloji Anabilim Dalı Baş-
kanı Prof. Dr. Ahmet Cumhur Dülger ve endoskopi ünitesini başarılı çalışmaların-
dan dolayı teşekkür etti. (Pınar Okumuş)

Duroğlu beldesinde, 
son yaşanan sel felaketi 
sonrasında belediye ekip-
leri, beldenin toparlanması 
için büyük bir özveriyle ça-
lışmalarını sürdürüyor. 
Özellikle yol asfaltlama ça-
lışmalarına ağırlık veren 
ekip, belde genelindeki ula-
şım ağını yeniden düzen-

lemeyi ve iyileştirmeyi he-
defliyor.

Belediye Başkanı Halil 
Çetin, yaptığı açıklamada, 
sel felaketinin bıraktığı ha-
sarı en kısa sürede gider-
mek için ellerinden gelen 
gayreti gösterdiklerini dile 
getirerek, "Beldemizde ya-
şanan sel felaketi, bizleri 

derinden üzdü ancak bu 
zorlu süreçte birlik ve be-
raberlik içinde hareket edi-
yoruz. Öncelikle afetzede-
lerimize destek olmak 
adına acil müdahalelerde 
bulunduk. Şu anda ise alt-
yapı çalışmalarımızın 
yanı sıra yol asfaltlama ça-
lışmalarına ağırlık vererek 

belde genelindeki ulaşım 
sorununu çözmeye çalı-
şıyoruz. Amacımız, va-
tandaşlarımızın normal 
yaşamlarına dönebilme-
leri için gerekli adımları 
atmaktır" dedi.

BELDE HALKINDAN 
DESTEK!

Çetin, ayrıca, sel fela-
keti sonrasında belde ge-
nelinde hızla devam 
eden toparlanma çalış-
maları kapsamında, Ko-
nacık Mahallesi Guzköy 
Sokak'ta gerçekleştirilen 
asfaltlama çalışmalarını 
yerinde takip etti.

Başkan Çetin, ekip-
lerden bilgi alarak çalış-
maların ilerleyişini de-
ğer len dir di. Guz köy 
Sokak'taki asfaltlama ça-
lışmalarının, bölge sa-
kinlerinin ulaşımını ko-
laylaştırmayı amaçladı-
ğını kaydetti.

"Sel felaketi maalesef 
ciddi hasarlara yol açtı, 

DERELİ'NİN KÖY YOLLARI!

Öyle düz ovadaki gibi değil Dereli ilçesinin köy yol-
ları. Yolu vurup yapıp bırakıp gidemezsin. Dereli'nin 
coğrafyası geniş büyük ve arazi meyilli dik yamaç şek-
linde.

Dereli'nin köy ve bazı mahallelerine yol mu vurup 
yapacaksın? Yolu yaptın diyelim, birde yolun üst tara-
fına ve alt tarafına taş yada beton duvar yapacaksın. 
Sonra yola beton yada asfalt dökeceksin. Bu neden-
lerden dolayı daha fazla maliyet giderleri var.

Diyelim ki yolu ve duvarlarını da yaptın. Herşey bu-
rada da bitmiyor. Bölge fazla yağış alıyor. Yağan yağ-
mur suları bazen sele dönüşüyor. Toprak kayması he-
yalan meydana geliyor. Bunun sonucunda yıkılan köy 
mahalle yokları oluyor. Yıkılan kapanan yolu tekrar 
açmak zorundasın. Tabiî birde menfez gibi altyapı so-
runu var.

İşte bu ve buna benzer nedenlerden dolayı 'Dereli 
ilçesinde köy yollarında sorunlar bitmek bilmiyor' de-
niyor. İlgili makamlar 'halkın bizden en çok talep ve is-
teği yol ve yol bakım ve onarım sorunu' şeklinde ifade 
ediyor.

'Dereli ilçesi köy yollarının bir bölümünde hala 
sorun var. İş gücü, maliyet ödenek önemli. Coğrafya 
büyük, 24 köy ve buna bağlı küçük, büyük mahalle, ki-
lometrelerce uzanan yol ağı var' diye bilgi ediniyoruz.

Duyarlı vatandaşlardan gelen yol ile ilgili haberler-
den sonra, edindiğimiz bilgileri ilgili kurum ve kamu-
oyu ile paylaşarak görevimizi yerine getiriyoruz.

Yorum Haber: Cihan Yavuz

UCİM Giresun temsilciliği özel
çocuklara beslenme alışkanlığı eğitimi

ancak bu zorlu süreçte bir-
lik olmanın, dayanışmanın 
ve hızlı bir toparlanma sü-
recinin önemini bir kez 
daha gördük" diyen Çetin, 
"Ekiplerimizle birlikte belir-
lediğimiz bölgelerde as-
faltlama çalışmalarını sür-
dürüyoruz. Konacık Ma-
hallesi Guzköy Sokak'ta 
gerçekleştirdiğimiz bu ça-
lışma, burada yaşayan va-
tandaşlarımızın günlük ya-
şamlarını daha sağlıklı bir 
şekilde sürdürebilmeleri 
için önemli bir adımdır" ifa-
delerini kullandı.

Başkan Çetin, vatan-
daşların da görüşlerini din-
leyerek ihtiyaçlarına yöne-
lik çözümler üreteceklerini 
belirtti. Duroğlu halkı Çetin 
ve ekibine gösterdikleri 
çaba ve özveriden dolayı 
teşekkür ederek, birlikte 
daha güçlü bir şekilde to-
parlanacaklarına inandık-
larını belirttiler. 

(Pınar Okumuş)

Duroğlu’nda ulaşım ağları hızla iyileştirilecek!

Giresun Limanı Konteyner Hizmeti Verecek

Giresun Liman İşlet-
meciliği A.Ş. Liman İşlet-
me  Mü dü rü  Mura t  
Solak’tan Giresun Tica-
ret ve Sanayi Odası Yö-
netim Kurulu Başkanı 
Hasan Çakırmelikoğ-
lu’na ziyaret.

Giresun Limanı’nda 
konteynır taşımacılığı hiz-
meti vermek adına ima-
latçı ve ihracatçı firmala-
rımızdan gelen taleplerin 
mutlu sona ulaştığını 
beyan eden Giresun 

yerek düzenli seferler yap-
maya başlayacaktır. Lima-
nımıza ilk konteyner gemi-
sinin bu hafta içerisinde ya-
naşacağını Giresun Tica-
ret ve Sanayi Odası vası-
tasıy la iş dünyamıza 
büyük bir mutluluk ile müj-
delemek isteriz. Konteyner 
hattı, sizlerin de takdir ede-
ceği üzere bölgede faaliyet 
gösteren ithalat ve ihracat-
çı firmalarının lojistik mali-
yetlerini düşürerek, ticari 
sirkülasyonu artıracaktır. 
Bu da istihdama olumlu 
yansıyarak, bölge ekono-
misine katkı sağlayacak, 
Giresun bazlı Türkiye ihra-
catını da yükseltecektir.” 
dedi.

Giresun Ticaret ve Sa-
nayi Odası Yönetim Kurulu 
Başkanı Hasan Çakırmeli-
koğlu, Giresun Limanı’nın 
aktif hale dönüşmesi vesi-
lesiyle yüklenici firmaya te-
şekkürlerini dile getirdi ve 
“Limanın aktif bir liman hü-
viyetinden çevreye duyarlı 
halde çalışması bizlerin en 
önemli kriteridir. Bu kap-

Liman İşletme Müdürü 
Solak, “Tiryaki Agro’nun iş-
letmesi altındaki Giresun Li-
manı’na ilişkin yeni bir yatı-
rım gelişmesiyle ilgili bilgi 
vermek isterim. Bildiğiniz 
üzere 2018 yılında devral-
dığımız Giresun Limanı’nı 
altyapı ve üstyapı yatırım-
larımızla modernleştirdik 
ve dünyanın ilk organik ta-
rımsal ürünler ve gıda ham-
maddeleri ticareti yapılan li-
manı haline getirdik. Bölge 
ekonomisi ve istihdama kat-

samda konteyner hizmeti, 
ihracat-ithalat sürecinin 
vazgeçilmez deniz yolu ta-
şımacılığının kilit noktası-
dır. Uzun zamandır takibi-
mizde olan konteyner hat-
tının Giresun Limanı’na 
dahil edilecek olması hem 
ilimiz, hem ülkemiz adına 
ciddi faydaları içinde ba-
rındırmaktadır” diye ko-
nuştu. (Hakan Akbaş)

kısı her geçen gün artan li-
manımız, yeni yaptığımız 
bir anlaşma ile bundan 
böyle çok daha aktif kulla-
nıma sunulacaktır. Gire-
sun Limanı için dünyanın 
en büyük konteyner taşı-
macılığı yapan firmalardan 
MSC (Me di ter ra ne an 
Shipping Company) ile 
uzun süren görüşmeler ne-
ticesinde anlaşma sağla-
dık. MSC firması kontey-
ner hattına bundan böyle 
Giresun Limanı’nı da ekle-

GEAH’da Ekim ayında 939
endoskopik işlem yapıldı
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Türkiye Diyabet Derneği 
Başkanı Prof. Dr. Rıfat 
Emral, Türkiye’nin 2045’te 
en yüksek diyabetli nüfus ba-
rındıran ülkeler arasına gi-
rebileceği uyarısını yaptı.

Türkiye Diyabet Derneği 
Başkanı Prof. Dr. Rıfat 
Emral, 14 Kasım Dünya Di-
yabet Günü dolayısıyla 
Elips Haber ’den Selim 
Ercan’a değerlendirmeler-
de bulundu. Diyabet hakkın-
da soruları yanıtlayan Prof. 
Dr. Emral, diyabetin pankre-
as adlı salgı bezinin yeterli 
miktarda insülin hormonu 
üretmemesi ya da ürettiği in-

sülin hormonunun etkili bir şe-
kilde kullanılamaması duru-
munda gelişen bir hastalık ol-
duğunu söyledi. İnsülinin kan 
şekerini düzenleyen bir hor-
mon olduğuna dikkat çeken 
Prof. Dr. Emral, kronik bir has-
talık olan diyabette uzun süreli 
yüksek kan şekerinin vücudun 
birçok sisteminde ciddi hasa-
ra yol açabileceğini aktardı.

“Türkiye diyabetli nüfusta 
ilk 10 ülke arasına girecek”

Uluslararası Diyabet Fe-
derasyonu (IDF) istatistikleri-
ne değinen Prof. Dr. Emral, 
dünya genelinde 382 milyon 
yetişkinin diyabet hastası ol-

radadır. TURDEP-II Çalışması ve-
rilerine göre, ülkemizdeki erişkin 
nüfusun yüzde 42’si diyabetik ya 
da prediyabetiktir. Türkiye Avru-
pa’da diyabet sıklığının en yüksek 
olduğu ve en fazla diyabetli hasta-
nın yaşadığı üçüncü ülkedir. Tah-
minlere göre, Türkiye, 2045 yılı iti-
bari ile dünyada en yüksek diya-

duğunun tahmin edildiğini söy-
ledi. Prof. Dr. Emran, “Diyabet 
görülme prevalansı salgın 
oranlarına ulaşmıştır ve 2035 
yılına kadar diyabet hastası 
sayısının 592 milyon olması 
beklenmektedir. Yaşlanan 
nüfus, kentleşme ve değişen 
yaşam tarzları diğer kronik 
hastalıklarla birlikte diyabet 
salgınını da hızla artırmakta-
dır. Tüm dünyada olduğu gibi 
ülkemizde de diabetes melli-
tus sıklığı giderek artan ve dur-
durulamayan bir salgın halini 
almıştır. Ölümlerin de nedeni 
olan bulaşıcı olmayan hasta-
lıklar sıralamasında ilk dört sı-

betli nüfus barındıran ilk 10 ülke ara-
sına girecektir” ifadelerini kullandı.

“Müdahale edilmezse ölümcül 
olabilir”

Diyabet hastalığının kontrol 
edilmemesi durumunda diyabetin 
ciddi sonuçları ortaya çıkabileceği-
ne işaret eden Prof. Dr. Emral, “Di-
yabet, ölüm nedeni olarak bulaşıcı 

olmayan hastalıklar arasında 
dördüncü sırada gelmektedir. 
Kan şekeri yükseklikleri araya 
başka sağlık sorunlarının da gir-
mesiyle akut diyabetik koma ola-
rak bilinen metabolik sorunlara 
sebep olabilir ve acil müdahale 
edilmezse ölümcül olabilir” ikazı-
nı yaptı. (Pınar Okumuş)

Giresun'un Doğankent, Tire-
bolu ve Görele ilçelerinde Ala-
göz Maden Sanayi ve Ticaret 
A.Ş. tarafından geniş çaplı bir 
maden projesi planlanıyor. 
Bakır, kurşun, çinko ve demir flo-
tasyon tesisi ile maden ocakları 
kapasite artışı ve maden atık de-
polama tesisinin kurulması ve iş-
letilmesi hedefleniyor. Buna 
göre Çevresel Etki Değerlendir-
me (ÇED) sürecinde halkın bil-
gilendirilmesi ve sürece katılım 
toplantısı gerçekleşecek.

Doğankent, Tirebolu ve Gö-
rele ilçelerinde bakır, kurşun, 
çinko ve demir flotasyon tesisi 
kurulacak. Maden ocakları ka-

pasite artışı ve maden atık depo-
lama tesisinin kurulması ve işletil-
mesi planlanıyor.

PROJE NERELERİ KAPSI-
YOR?

Giresun Çevre ve Şehircilik İl 
Müdürlüğü'nden yapılan yazılı 
açıklamada, Doğankent İlçesi, 
Söğütağzı, Çatalağaç, Çatak ve 
Süttaşı Köyleri, Kara Dere, Del-
mece, Sazlı Yatak-Olucaktepe, 
Gavraz Deresi, Nişane Mevkiile-
ri, Tirebolu İlçesi, Eymür Köyü, 
Gariygen Mevkii ve Görele İlçesi, 
Soğukpınar Köyü, Patan Mahal-
lesi Mevkii sınırlarında “Bakır-
Kurşun-Çinko-Demir Flotasyon 
Tesisi İle Maden Ocakları Kapasi-

te Artışı ve Maden Atık Depolama 
Tesisi” projesi’nin kurulması ve iş-
letilmesi planlandığı aktarıldı.

DOĞANKENT'TE ÇED TOP-
LANTISI

Söz konusu proje için Çevre-
sel Etki Değerlendirilmesi (ÇED) 
Yönetmeliğinin 9. Maddesi gere-
ğince aşağıda belirtilen tarih ve 
saatte faaliyetle ilgili Halkı bilgi-
lendirmek, görüş ve önerilerini 
almak için “Halkın Bilgilendiril-
mesi ve Sürece Katılımı Toplantı-
sı” yapılacağı duyuruldu. Buna 
göre 28 Kasım 2023 tarihinde Do-
ğankent Söğütağzı Köyü'nde bir 
toplantı yapılacak. 

(Haber Merkezi)

Türkiye’yi bekleyen diyabet tehlikesi!

Giresun'un 3 ilçesinde yeni maden ocakları kurulacak

Acil temizlik timi hız kesmiyor
Giresun Belediyesi Temizlik İşleri Müdürlü-

ğü’ne bağlı Acil Temizlik Timi şehir genelindeki 
camilerde ve parklarda temizlik çalışmalarını 
aralıksız bir şekilde devam ettiriyor.

‘Daha temiz bir Giresun için…’ yoğun gayret 
ortaya koyan ekipler, vatandaşların ibadetlerini 
daha temiz ve hijyenik ortamlarda yapabilmele-
ri için camiler başta olmak üzere parkların lava-
bo ve tuvaletlerini düzenli olarak temizliyor.

Temizlik İşleri Müdürlüğü bünyesinde oluş-
turulan acil temizlik timi 5 kişiden oluşuyor.

Belediye Temizlik İşleri Müdürlüğü tarafın-
dan yapılan açıklamada: “Şehrimizin çiçek gibi 
olması için çalışıyoruz ve bu anlamda hiçbir fe-
dakârlıktan kaçınmıyoruz. Özel bir görev verdi-
ğimiz acil temizlik timi çok faydalı çalışmalara 
imza atıyor” şeklinde aktarıldı. (Hakan Akbaş)

KİB'den Çin'e Türk Fındığı Çıkarması

Ticaret Bakanlığının “Ulusla-
rarası Rekabetçiliğin Geliştiril-
mesi (Ur-Ge) Proje Desteği” kap-
samında Karadeniz İhracatçı Bir-
likleri (KİB) tarafından yürütül-
mekte olan Ur-Ge projesinin bu 
seneki son yurtdışı durağı Çin 
Halk Cumhuriyeti oldu. Proje pay-
daşı 8 KİB üyesi ihracatçı firma, 

8-10 Kasım 2023 tarihleri arasında 
Şanghay’da gerçekleştirilen FHC 
fuarına bağımsız stantlar ile iştirak 
ederek Türk fındığına ilişkin tanı-
tım faaliyetleri gerçekleştirdi ve 
yeni ihracat bağlantıları yaratmaya 
çalıştı.

1.4 milyarlık nüfusu ile dünya-
nın en kalabalık ülkesi ve en büyük 

ikinci ekonomisi konumunda bu-
lunan Çin’de gıda maddeleri açı-
sından en önemli etkinliklerden 
biri olan FHC fuarına 69 farklı ül-
keden 3.500 yerli ve yabancı 
firma iştirak ederken 150.000’i 
aşkın kişi de fuarı ziyaret etti. 
Söz konusu fuarda Aysan, 
Durak, Gaffaro, Gürsoy, Kari-
mex, Özyılmaz, Sabırlar ve Ya-
vuzkan firmalarından oluşan 
Türk fındığı kümesinin stantları 
büyük ilgi topladı.

KİB Genel Sekreterliği tara-
fından yürütülen Ur-Ge projesi-
nin yurtdışı faaliyetleri çerçeve-
sinde, 2023 yılı içinde daha önce 
Hindistan’a yönelik bir ticaret he-
yeti gerçekleştirilmiş ve Japon-
ya’dan da ülkemize bir alım he-
yeti getirilmişti.

Bu senenin son yurtdışı pa-
zarlama etkinliğinin gerçekleşti-
rildiği Çin’e yapılan fındık ihraca-
tında son yıllarda gözlemlenen 
artış dikkat çekmekte. Çin’e yö-
nelik fındık ihracatımız, İhracatçı 
Birlikleri tarafından uzun yıllardır 
yürütülen reklam ve tanıtım faali-
yetlerinin de etkisiyle 10 sene ön-
cesinde yıllık 2.000 ton civarın-
dayken son yıllarda ortalama 
9.000 tona ulaştı ve böylece Çin, 
Türkiye’nin en fazla fındık ihraç 
ettiği ilk 10 ülke arasında sağlam 
bir konuma yerleşti. Bu tür pa-
zarlama faaliyetleri ile ihracat 
miktarımızın daha üst seviyelere 
yükseltilmesi hedefleniyor. 

(Pınar Okumuş)
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İlk toplantısını 1 Ekim 
2023 tarihinde Florya 
Sos yal Te sis le rin de 
yapan Kelkit Vadisi Plat-
formu ikinci toplantısını 
Çamoluk Kültür Merke-
zinde yaptı.

Çamoluk Kültür ve 
Yardımlaşma derneğinin 
ev sahipliğini üstlendiği 
platform toplantısı Şe-

Platform toplantısının 
sözcülüğünü üst lenen 
Şiran Dernekler Federas-
yonu Başkanı Serkan 
Kaya tarafından hazırla-
nacak olan projelerin ka-
muoyu bilgisine sunulma-
sı ve ilgili mercilere ulaştır-
ması bekleniyor.

Projeler içinde Karade-
niz ile Akdeniz arası en 
kısa ulusal yol, Alucra, Şe-
binkarahisar ve Çamoluk 
yolunun ulusal yol stan-
dartlarına kavuşturulması, 
Trabzon- Gölova arasında 
mevcut olan yolun, Tersun 
dağı kısmına tünel yapıl-
ması durumunda, mesafe 
ola rak 20 ki lo met re, 
zaman olarak ta 30 dakika 
kısaltılması yer alıyor.

Yapılan toplantı sonra-
sı 3.Kelkit Vadisi Platform 
toplantısının Alucra Vakfı-
nın ev sahipliğinde yapıl-
masını kararlaştırdılar. 

(Haber Merkezi)

binkarahisar Dernek Baş-
kanı Mehmet Şimşek, 
Şiran Vakfı Başkanı Ra-
mazan Kahveci, Şiran Der-
nek ler Fe de ras yo nu 
(ŞİDEF) Genel Başkanı 
Serkan Kaya, Çamoluk 
Derneği Başkanı Hacı 
Canik, Gölova Vakfı Baş-
kanı Adnan Akça, Alucra 
Eğitim ve Kalkınma Vakfı 

Adına; başkan yardımcıları 
Arif Dede ve Salim Kuz-
yurt, Şiran Şiran Vakfı Baş-
kan Yardımcılarından Ab-
dullah Canan ve Yüksel 
Hamzaoğlu, ŞİDEF Baş-
kan Vekili İbrahim Yılmaz, 
Çamoluk Derneği Yönetim 
Kurulu Üyesi Halil Üdük ile 
iş adamı Yusuf Gecü'nün 
katımlarıyla yapıldı.
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Karadeniz Bölgesi’nin 
en büyük, en konforlu ve 
en prestijli plajını hayata 
ge çir me siy le dik kat 
çeken Giresun Belediye-
si bu kapsamda bir ilke 
daha imzasını attı.

Belediye tarafından, 
vatandaşların rahatlığı 
için en ince detaylar dü-
şünülüp planlama yapı-
lırken, ‘Kıyı Temiz Mavi 
Deniz’ sloganıyla birlikte 
‘Denizin Kahramanları’ 
ekibi kuruldu.

Giresun Belediye Baş-
kanı Aytekin Şenlikoğlu 
Plajlar Bölgesinde ekibin 
tanıtımını yaparak, kuru-
luş amacı ve yapacak ol-
duğu çalışmalar hakkın-
da bilgi verdi.

Buna göre; 30 kişiden 
oluşan ekip plajların te-
mizliğinden sorumlu ola-
cak. ‘Denizin Kahraman-
ları’ kıyı temizlik ekibinin 
çalışmalarıyla birlikte kı-

lu ve en büyük plajını halkı-
mızın hizmetine sunduk. 

yıların ve denizin en iyi şe-
kilde temizlenmesi, Kara-
deniz’in en büyük plajına 
sahip olan şehrimizde 
deniz temizliğinin en üst se-
viyeye çıkartılması hedef-
leniyor. Toplam 30 perso-
nelin görevlendirildiği ‘De-
nizin Kahramanları’ ekibi 
görevi doğrultusunda Tür-
kiye’de belediye bünyesin-
de kurulan ilk ekip olmasıy-
la dikkat çekiyor.

Çevre, Şehircilik ve 
İklim Değişikliği Bakanlığı-
nın yürüttüğü sıfır atık pro-
jesiyle koordineli olarak ça-
lışacak olan ‘Denizin Kah-
ramanları’ ekibi gelecek ih-
barlar sonrasında da so-
rumluluk bölgesinde anın-
da harekete geçecek. Ayrı-
ca, Milli Eğitim Müdürlüğü 
ile imzalanacak protokol ile 
birlikte okullarda da deniz 
temizliği için eğitimlere baş-
lanarak öğrencilerin bilinç-
lendirilmesi sağlanacak. 

Yaptığımız çalışmaların 
meyvelerini de alıyoruz. 
Vatandaşlarımız ve gur-
betçilerimiz Plajlar Bölgesi 
projemizden oldukça mem-
nun kaldıklarını dile getiri-
yorlar, bu da bizi son dere-
ce mutlu ediyor. Projemi-
zin ikinci etap çalışmaları 
ise devam ediyor. Kısa za-
manda onu da tamamlaya-
rak vatandaşlarımızın hiz-
metine sunacağız. Bugün 
tanıtımını yaptığımız ‘De-
nizin Kahramanları’ ekibi-
mizin yapacağı çalışmalar 

Yapılan bu çalışmayla bir-
likte plajların en kısa süre-
de “mavi bayraklı” plajlar 
lis tesine dâhil olması 
amaçlanıyor.

“TEK GAYEMİZ GE-
LECEK NESİLLERE YA-

ŞANABİLİR BİR 
GİRESUN BIRAKMAK”

Belediye Başkanı Ayte-
kin Şenlikoğlu, Giresun’un 
eşsiz güzellikte kumsalla-
rının bulunduğunu vurgu-
layarak: “Bu güzel şehrimi-
zin kumsalını, plajlarını ön-
celikli projelerimiz arasına 
koymuştuk. Çünkü biz kıyı 
şehriyiz ve elimizdeki im-
kânlarımızı değerlendir-
memiz, vatandaşlarımızın 
konforlu bir şekilde fayda-
lanmasını sağlamamız ge-
rekliydi. Bu düşünceyle bir-
likte göreve geldikten 
sonra proje hazırlayıp 
yapım çalışmalarına baş-
layarak Karadeniz Bölge-
si’nin en nitelikli en konfor-

ile plaj ve kıyıları sürekli te-
miz leye rek kul lanıma 
hazır tutacağız. Bizim tek 
gayemiz gelecek nesillere 
güzel ve yaşanabilir bir Gi-
resun bırakmak" şeklinde 
konuştu.

Plajların temiz tutulma-
sında vatandaşlara da 
büyük görev düştüğünü 
dile getiren Başkan Şenli-
koğlu: “Biz ne kadar temiz-
lik yaparsak yapalım, ön-
celikle vatandaşlarımızın 
plajı temiz tutmak için çaba 
göstermesi gerekiyor. Ya-

nında getirdiği yiyecek, 
içeceklerin çöplerini deni-
ze ve kumsala bırakırsa 
bu kirliliğin önüne geç-
mek imkânsız. Plajı nasıl 
bulmak, nasıl görmek isti-
yorlarsa öyle bırakmaları 
gerekir” ifadelerini kullan-
dı.

Diğer yandan, tanıtım 
programının sona erme-
sinin ardından 'Denizin 
Kahramanları' ekibi ve gö-
nüllüler Plajlar Bölgesin-
de temizlik çalışması 
yaptı. (Hakan Akbaş)

Sabri YÜCEL
0532 062 89 28

Her mevsimi rengarenk 
kılmak için çiçek ve süs bit-
kisi dikimini gerçekleştiren 
Giresun Belediyesi kış çi-
çeklerinin toprakla buluştu-
ruyor.

Çiçek dikimi çalışmaları 
kapsamında şehir genelin-
de park ve bahçelerde, yeşil 
alan düzenlemelerinde bir 
yandan çiçek dikimi yapan 
Park ve Bahçeler Müdürlü-
ğü ekipleri, kış mevsimi ön-
cesinde toprak çapalama 
ve bakım çalışmalarını da 
eş zamanlı olarak yürütü-
yor.

Şehrin her noktası kışlık 
çiçekler le renklenirken, 
ekipler tarafından belirle-
nen kavşaklarda dekoratif 
görseller de yerleştirilerek 
güzel görüntüler ortaya çı-
kartılıyor.

Giresun Belediye Baş-
kanı Aytekin Şenlikoğlu, 
park bahçe çalışmaların yıl 
boyunca ara vermeksizin 
devam ettiğini belirterek: 
“Şehrimizin güzel görünü-
müne katkıda bulunmak 
amacıyla mevsimlik çiçek di-
kimi ile şehrimizin güzelliği-
ne güzellik katıyoruz. Çi-

çeklerimizi kendi seraları-
mızda özenle yetiştiriyoruz. 
Her sene bu dönemlerde 
yaptığımız mevsimlik çiçek 

dikim çalışmamıza start 
verdik. Kış aylarında da 
şehrimizin canlılığını ve ca-
zibesini korumak için park-

larımızda ve uygun pey-
zaj sahalarımızda çalış-
malarımızı sürdüreceğiz” 
dedi. (Hakan Akbaş)

Plajlar artık Denizin Kahramanları'na emanet

Kelkit Vadi Platformu yeniden toplandı

Görseller şehrimize çok yakıştı
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Türkiye Futbol Fede-
rasyonu (TFF) tarafından 
yapılan açıklamaya göre, 
Trendyol 1. Lig'in ilk yarı-
sındaki son beş haftanın 
maç programı açıklandı. 
Trendyol 1. Lig'in ilk yarı-
sındaki son beş haftanın 
maç programı belli oldu. 

16. HAFTA: 15 ARALIK 
CUMA: 20.00 Bitexen Gi-
resunspor-Gençlerbirliği 
(Çotanak Spor Kompleksi)

17. HAFTA: 23 ARALIK 
CUMARTESİ: 16.00 Üm-
raniyespor-Bitexen Gire-
sunspor (Ümraniye Beledi-
yesi Şehir) (Hakan Akbaş)

Türkiye Futbol Federasyo-
nu (TFF) tarafından yapı-
lan açıklamaya göre, 1. 
Lig'deki maç programı şu 
şekilde belirlendi.

13. HAFTA: 25 KASIM 
CUMARTESİ: 19.00 Bite-
x e n  G i r e s u n s p o r -
Kocaelispor ( Çotanak 

Spor Kompleksi)
14. HAFTA: 3 ARALIK 

PAZAR: 19.00 Göztepe-
Bitexen Giresunspor (Gür-
sel Aksel)

15. HAFTA: 9 ARALIK 
CUMARTESİ: 19.00 Sa-
karyaspor-Bitexen Gire-
sunspor (Yeni Sakarya)

Ye şil-be yaz lı la rın 
Başkanı Nahid Yamak: 
“Şuanda kimseyi satma-
yı düşünmüyoruz. Gire-
sunspor'un kadrosunda 
yer alan tüm oyuncuları-
na çok ihtiyacı var” Gire-
sunspor Başkanı Nahid 

düşünmüyoruz. Giresuns-
por’un kadrosunda yer 
alan tüm oyuncularına çok 
ihtiyacı var” dedi.

TEKLİFLERE KAPALI
Giresunspor olarak bu 

konuda tekliflere kapalı ol-
duklarını kaydeden Baş-
kan Yamak; “ Erkan çok 
güzel bir sezon geçiriyor. 
Şahin de öyle. Gençleri-
mizden öne çıkan başka 
oyuncularımız da var. 
Ümit milli takımımıza çağ-
rı lan Şahin’in bundan 
böyle de davet alacağına 
ve ilerleyen dönemlerde A 
milli olacağına da inanıyo-
rum. Şöyle ki bizden 
sezon öncesinde Kadir ve 
Saviçeviç’i isteyenler de ol-
muştu. O zaman bu oyun-
cularımızı satmama kararı 
almıştık, devre arasında 
da kimseyi satmayacağız. 
Şahin, Erkan, Kadir ve 
diğer oyuncularımızın 
hepsi sezonun ikinci bölü-
münde de Giresunspor for-
masını giymeye devam 
edecek” şeklinde konuştu. 

(Haber Merkezi)

Yamak, ara transfer döne-
minde hiçbir oyuncuyu sat-
mayı düşünmediklerini 
dile getirdi. Takımdaki bazı 
oyuncuların üst lig takım-
larının radarında olduğu-
nu bildiklerini ifade eden 
Başkan Yamak; “Kaleci-

miz Erkan ve Şahin başta 
olmak üzere bazı oyuncu-
larımız takip ediliyor. Bize 
durumlarını soran kulüp-
ler var ancak hepsine ver-
diğimiz yanıt, ‘Bizim satı-
lık oyuncumuz yok’ oluyor. 
Şuanda kimseyi satmayı 

2'si evde 3'ü
deplasmanda!

Anıl savunmanın
vazgeçilmezi oldu!

Çotanaklar’ın tecrübeli 
stoperi Anıl Yiğit Çınar, 
yeşil beyaz lı takımın 
adeta bel kemiği oldu

Güçlü fiziği ve perfor-
mansı ile dikkatleri üzeri-
ne çeken Anıl Yiğit Çınar, 
teknik direktör Mehmet Bi-
rinci’nin de vazgeçilmezi 
olmayı başardı.

Anıl Yiğit, bu sezon Gi-
resunspor’un savunma-
sında görev alırken, yaptı-
ğı soğukkanlı kritik müda-
halelerle de dikkat çeki-
yor.

Öte yandan Şahin Dik, 
Ümit Milli Takımı’na çağrıl-
mıştı. Anıl Yiğit’in de milli 
takım hocaları tarafından 
izlendiği gelen bilgiler ara-
sında. (Haber Merkezi)

Giresunspor'da satılık oyuncu yok

Şahin kampta!
Ümit Milli Takım 17 Kasım Cuma günü özel maçta İstanbul'da Slovenya ve 21 

Kasım Salı günü 2025 UEFA Avrupa U21 Şampiyonası grup elemelerinde Alanya'da 
Norveç ile oynayacağı maçların hazırlıklarına TFF Riva Hasan Doğan Milli Takımlar 
Kamp ve Eğitim Tesisleri'nde yaptığı antrenman ile başladı. Yoğun yağmur altında 
gerçekleşen antrenmana kampa dahil olan tüm oyuncular katılırken Giresunsporlu 
Şahin Dik de kamptaki yerini aldı ve çalışmalara eşlik etti. (Hakan Akbaş)


